

Etuuksiin liittyviä euromääriä ja tulo rajoja 1.1.2025 alkaen

Kansaneläkeindeksin pisteluku: 1930

		€/kk	muutos €/kk	kuukausitulo, jolla	
				saa täyden määrän	ei saa lainkaan
Eläkevähenteinen kansaneläke, täysi määrä	Y	783,41	7,71	66,29	1 617,13
Eläkevähenteinen kansaneläke, täysi määrä	P	699,42	6,88	66,29	1 449,13
Takuueläkkeen täysi määrä		986,30	9,71	0,00	978,34
Ylimääräisen rintamalisän täysi määrä	Y	303,96	2,99		
Ylimääräisen rintamalisän täysi määrä	P	266,17	2,62		
Rintamalisä		202,00	1,99		
Lapsikorotus, eläkkeet		26,18	0,26		
Lesken alkueläke		387,11	3,81		
Lesken jatkoeläkkeen perusmäärä		121,25	1,19		
Lesken jatkoeläkkeen täydennysmäärä (alle 18-v. lapsi)	Y	629,33	6,20	66,29	1 324,88
Lesken jatkoeläkkeen täydennysmäärä (alle 18-v. lapsi)	P	544,51	5,36	66,29	1 155,30
Lesken jatkoeläkkeen täydennysmäärä (ei alle 18-v. lasta)	Y	629,33	6,20	66,29	1 308,96
Lesken jatkoeläkkeen täydennysmäärä (ei alle 18-v. lasta)	P	544,51	5,36	66,29	1 139,38
Lapseneläkkeen perusmäärä		71,23	0,70		
Lapseneläkkeen täydennysmäärä		107,74	1,06	66,29	281,71
Sotilasavustus, perusavustuksen täysi määrä		783,41	7,71		
Alle 16-vuotiaan vammaistuki					
perustuki		109,97	1,08		
korotettu tuki		256,62	2,52		
ysin tuki		497,60	4,89		
16 vuotta täyttäneen vammaistuki					
perustuki		109,97	1,08		
korotettu tuki		256,62	2,52		
ysin tuki		497,60	4,89		
suojattu lk 1		261,37	2,58		
suojattu lk 2		359,42	3,54		
suojattu lk 3		516,59	5,08		
Eläkettä saavan hoitotuki					
perustuki		84,17	0,83		
korotettu tuki		183,36	1,80		
ysin tuki		387,73	3,81		
suojattu apulisa		107,57	1,06		
suojattu hoitolisa		158,45	1,56		
veteraanilisa		127,04	1,25		
Lapsilisa					
ensimmäisestä lapsesta, 3-vuotias tai vanhempi		94,88	0,00		
ensimmäisestä lapsesta, alle 3-vuotias		120,88	0,00		
toisesta lapsesta, 3-vuotias tai vanhempi		104,84	0,00		
toisesta lapsesta, alle 3-vuotias		130,84	0,00		
kolmannesta lapsesta, 3-vuotias tai vanhempi		133,79	0,00		
kolmannesta lapsesta, alle 3-vuotias		159,79	0,00		
neljännestä lapsesta, 3-vuotias tai vanhempi		173,24	0,00		
neljännestä lapsesta, alle 3-vuotias		199,24	0,00		
viidennestä lapsesta alkaen, 3-vuotias tai vanhempi		192,69	0,00		
viidennestä lapsesta alkaen, alle 3-vuotias		218,69	0,00		
yksinhuoltajakorotus		73,30	0,00		

Y=yksin asuva

P=avo- tai avioliitossa tai rekisteröidyssä parisuhteessa

Etuuksiin liittyviä euromääriä ja tulo rajoja 1.1.2025 alkaen

Kansaneläkeindeksin pisteluku: 1930

	€/kk	muutos €/kk	kuukausitulo, jolla	
			saa täyden määrän	ei saa lainkaan
Kotihoidon tuen hoitoraha				
yhdestä alle 3-vuotiaasta lapsesta	377,68	0,00		
muista alle 3-vuotiaista lapsista	113,07	0,00		
muista vähintään 3-vuotiaista lapsista	72,66	0,00		
Kotihoidon tuen hoitolisän täysi määrä				
2-henkinen perhe	202,12	0,00	1 160,04	2 917,53
3-henkinen perhe	202,12	0,00	1 430,05	3 580,16
vähintään 4-henkinen perhe	202,12	0,00	1 700,06	4 258,42
Yksityisen hoidon tuen hoitoraha				
suurempi määrä	192,28	0,00		
pienempi määrä	70,75	0,00		
Yksityisen hoidon tuen hoitolisän täysi määrä				
2-henkinen perhe	265,85	0,00	1 160,04	3 471,70
3-henkinen perhe	265,85	0,00	1 430,05	4 258,14
vähintään 4-henkinen perhe	265,85	0,00	1 700,06	5 065,13
Osittainen hoitoraha	108,15	0,00		
Joustava hoitoraha				
työaika enintään 22,5 h/viikko	269,24	0,00		
työaika yli 22,5 h/viikko, mutta enintään 30 h/vko	179,49	0,00		
Toimeentulotuen perusosat				
yksinasuva	593,55	5,84		
yksinhuoltaja	676,65	6,66		
18 vuotta täyttänyt, asuu vanhempiensa kanssa	433,29	4,26		
18 vuotta täyttänyt, ei asu vanhempiensa kanssa	504,52	4,97		
10-17-v. lapsi ikäjärjestyksessä ensimmäinen	415,49	4,09		
10-17-v. lapsi ikäjärjestyksessä toinen	385,81	3,80		
10-17-v. lapsi ikäjärjestyksessä kolmas ja kukin seuraava	356,13	3,50		
Alle 10-v. lapsi ikäjärjestyksessä ensimmäinen	373,94	3,68		
Alle 10-v. lapsi ikäjärjestyksessä toinen	344,26	3,39		
Alle 10-v. lapsi ikäjärjestyksessä kolmas ja kukin seuraava	314,58	3,09		
	€/päivä	muutos €/päivä		
Peruspäiväraha	37,21	0,00		
Työmarkkinatuki	37,21	0,00		
Vähimmäismääräinen sairauspäiväraha	31,99	0,00		
Vähimmäismääräinen vanhempainpäiväraha	31,99	0,00		
Vähimmäismääräinen kuntoutuspäiväraha	31,99	0,00		
	€/vuosi	muutos €/vuosi		
Lääkekorvausten alkuomavastuu ¹	70,00	20,00		
Lääkekorvausten vuosiomavastuu	633,17	6,23		

¹ Hallituksen esityksen 129/2024 mukaan